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OKRM/70/2024/Z/33 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

Z Á P I S  

z 3. jednání památkové komise rady města konaného dne 16. 4. 2024 

Přítomni: Milan Binder, Tomáš Homola, Pavel Hrach, Mgr. Lada Klímová, Ing. Petr 

Lamač, Ing. arch. Vladimír Musil, Ing. Světlana Procházková, MBA, Mgr. Petr 

Stehlík, Alice Stierandová, Petr Štěpánek, Ing. Jaromír Talíř 

Omluveni:  

Nepřítomni:  

Hosté:  

Předseda přivítal v komisi nového člena, pana Petra Štěpánka, který nahradil Mgr. Tomáše 

Becka. 

Schválený program: 

1. Úvod, schválení programu 

Přijato usnesení č. 5/2024 (7 - 7,0,0) 

(tomuto hlasování nebyli přítomni p. Homola, Mgr. Klímová, Mgr. Stehlík, pí Stierandová) 

2. Různé 

Předseda komise představil aktivity Mezinárodního dne památek, který se uskuteční 

v sobotu 20. 4. 2024. O prohlídky, přednášky a jiné akce je velký zájem, členové komise 

Ing. arch. Musil a p. Binder se do události aktivně zapojí. Ing. Tomandlová, sekretářka 

komise, informovala o možnosti přihlásit město do ústředních oslav Dnů evropského 

kulturního dědictví v roce 2025 – bude řešit vedení města. V rámci bodu bylo členy komisi 

diskutováno i využití Kendeho vily. 

3. Dotační program města České Budějovice na podporu památkové péče v roce 2024 - 

hodnocení došlých žádostí o dotaci 

Přijato usnesení č. 6/2024 (9 - 9,0,0) 

Ing. Tomandlová omluvila paní Kadlecovou, která ze zdravotních důvodů nemohla 

vykonávat funkci administrátorky programu a sekretářky hodnotící  komise. Představila 

podmínky dotačního programu města a konstatovala, že jedna dodaná žádost vykázala 

formální a prvotní věcné nedostatky, a proto nebyla zařazena do hodnocení. Požadavky 

výzvy splnilo 7 žádostí v opatření č. 1 a 2 žádosti v opatření č. 2. Členové hodnotící komise 

jednohlasně zvolili předsedou hodnotící komise předsedu Památkové komise, Ing. Lamače. 

Hodnocení žádostí se nezúčastnil p. Štěpánek, protože nebyl členem hodnotící komise, 

jejímiž členy byli všichni ostatní členové Památkové komise. V průběhu hodnocení 

jednotlivých žádostí opustil jednání p. Hrach. Naopak v průběhu projednání bodu na 

jednání dorazili p. Homola, Mgr. Klímová, Mgr. Stehlík a pí Stierandová. 
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Po věcné kontrole žádostí přidělili členové hodnotící komise body dle kritérií daných 

pravidly dotačního programu. Na základě tohoto bodování byly jednotlivým žádostem 

přiděleny navrhované částky dotace z rozpočtu Statutárního města České Budějovice. 

V opatření č. 1 navrhla hodnotící komise přidělení nižší částky dotace, než byla celková 

maximální alokace  pro opatření. Členové hodnotící komise tedy doporučili, aby byla 

vyhlášena Výzva 2 dotačního programu. Pravidla s Výzvou 2 budou projednána na dalším 

zasedání Památkové komise.  

Toto zasedání bude svoláno na základě administrativních požadavků dotačního programu 

ve druhé polovině měsíce května 2024. 

Komise se na svém jednání usnesla, že zažádá RM o změnu Pravidel dotačního programu 

a vyhlásí Výzvu 2 s jedním opatřením č. 1 Zachování a obnova fasád a střešních krytin, ke 

zbývající alokaci případně doplní částky, které budou odmítnuty žadateli vzdáním se práva 

na přidělenou dotaci. 

  

 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 

počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

3. jednání památkové komise rady města bylo ukončeno v 16:40 hod. 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Úvod, schválení programu 

 

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 5/2024: 

památková komise rady města 

s c h v a l u j e  
program jednání navržený v pozvánce na jednání. 
 

K bodu:  Dotační program města České Budějovice na podporu památkové péče v roce 2024 - 

hodnocení došlých žádostí o dotaci 

 

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 6/2024: 

památková komise rady města 

d o p o r u č u j e  
radě města ke schválení seznam vybraných žádostí a rozdělení finančních prostředků na poskytnutí 

dotací formou grantu do 250 tis. Kč dle přiložené tabulky. 

V Českých Budějovicích dne 16. 4. 2024 

Zapsal(a): Ing. Petr Lamač, předseda komise, v. r. 

Ověřil(a): Ing. Světlana Procházková, MBA, v. r. 

Ing. Petr Lamač, v. r. 

                                                                                                       předseda komise 


